
一個遺世獨立的原住民部落，靜靜地躺在美麗山谷間，三個在部落山

林間長大的小男孩，他們樂觀活潑、調皮貪玩，卻又因為家庭而各懷

心事，他們一直用最「看得開」的方式在長大著，一起打獵或賣蔬果

賺點零用錢，成為他們的重要樂趣。行動不便的拉娃老師為部落的孩

子們開設了課輔班，拉娃對這群孩子們而言，是一道愛的光芒，她擁

有美妙歌喉，卻不再開口唱歌，直到瓦旦發現了拉娃以前錄製的歌曲

錄音帶，覺得聲音非常好聽，讓三個小毛頭鼓起勇氣，帶著錄音帶來

到台北，這會給他們的生活帶來什麼樣的變化呢？ 
 
In a secluded indigenous tribe, 3 kids who grew up in the mountains and 
the woods. They are all very optimistic, energetic and playful; yet, they are 
also troubled by their own family issues. Their handicapped teacher 
opened an after school session to help them with their schoolwork. For the 
children, it’s like a ray of love shone on them. The teacher has a beautiful 
voice, but never sings. Until one day, the 3 kids found a tape of their 
teacher’s recording and were amazed by her voice. They decided to bring 
this tape to Taipei.... What changes will this trip bring to all of their lives? 
 
2016 年台北電影獎：最佳新演員獎、最佳導演獎、最佳剪輯獎、最

佳劇情長片獎和百萬首獎 
 
Taipei Film Award 2016: Best Narrative Feature, Best New Talent, Best 
Director, Outstanding Artistic Contribution in Editing, Grand Prize 
 
 
2017 年 10 月 27 日星期五，晚上 7 點，6:30 備有茶點招待 
Friday, October 27, 2017, 7 p.m., Reception begins at 6:30 pm 
 
Richcraft Hall Theatre (Formerly River Building) 
Carleton University, 9376 University Dr, Ottawa, ON 
 
駐加拿大台北經濟文化代表處與加拿大電影協會合辦 
Presented by:  
Taipei Economic and Cultural Office in Canada 
Canadian Film Institute 

Hang in There, Kids! 


